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Abstract (en)
The automatic dispenser device for portable objects comprises, in a cabinet (10), at least one dispenser unit (24) suitable for dispensing portable
objects, one by one, outside the cupboard. The dispensing unit (24) is intended to house a container device in which a stack of portable objects is
piled. The container device is formed by two shells assembled together in such a way that they cannot be dismantled without breaking, defining, at
one of the ends of the container device, a transverse outlet slot for the portable objects which is normally obstructed by means forming the breakable
tell-tale. The container device is placed in the dispensing unit (24) only in the event that the said container device satisfies a predetermined condition
relating to the integrity of the assembly and of the means forming a tell-tale, which makes it possible to confer a high degree of security on the
installation of the said container device in the dispensing unit. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif distributeur automatique d'objets portatifs comprend, dans une armoire (10) au moins une unité de distribution (24) propre à distribuer
des objets portatifs, un à un, vers l'extérieur de l'armoire. L'unité de distribution (24) est destinée à loger un dispositif conteneur dans lequel est
empilée une pile d'objets portatifs. Le dispositif conteneur est formé de deux coquilles assemblées l'une à l'autre selon un assemblage indémontable
sans casse définissant à l'une des extrémités du dispositif conteneur une fente transversale de sortie pour les objets portatifs qui est normalement
obstruée par des moyens formant témoin cassable. Le dispositif conteneur est mis en place dans l'unité de distribution (24) seulement dans le cas
où ledit dispositif conteneur vérifie une condition prédéterminée relative a l'intégrité de l'assemblage et des moyens formant témoin, ce qui permet
de conférer un degré de sécurité élevé à la mise en place dudit dispositif conteneur dans l'unité de distribution. <IMAGE>
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